

27052019

**Credit Card Payment Authorization Form**  
**信用卡轉賬付款授權書**

I hereby authorize WTT HK Limited to charge the following Credit Card Account for the amount payable under the Customer Account Number referred to below.

(Please tick "✓" one box only)

本人授權滙港電訊有限公司將以下顧客賬戶號碼需付之金額納入以下本人的信用卡戶口。  
(請以 "✓" 選擇其一)

**Monthly** (Including after expiry of the credit card) until further written notice.  
每月扣賬 (包括信用卡有效期滿後), 直至另行書面通知為止。

For **one-off payment** of HK\$ \_\_\_\_\_ (please state the amount)  
一次過扣除賬項港幣\$ \_\_\_\_\_ (請註明所付金額)

If you choose to pay by Credit Card, we request that you provide a photocopy of your Credit Card (Front and Back) 倘若閣下以信用卡繳費, 請附上閣下的信用卡副本。(正面與背面)

Customer Account Number 顧客賬戶號碼: \_\_\_\_\_

Cardholder's Name 持卡人姓名: \_\_\_\_\_

Issuing Bank 發卡銀行: \_\_\_\_\_

Credit Card Number 信用卡戶口號碼: \_\_\_\_\_

Expiry Date 信用卡限期: \_\_\_\_\_

Credit Card Type (Please tick "✓" one box only) 信用卡類別 (請以 "✓" 選擇其一)

- VISA  
 Master Card 萬事達卡  
 American Express 美國運通卡

Cardholder's Signature 持卡人簽署:

\_\_\_\_\_

(Signature must correspond to the specimen signature of the above credit card account. 此簽名必須與信用卡上之式樣相同)

Date 日期: \_\_\_\_\_

For enquiries, please call Customer Services Hotline 121-000. Please fax the completed form to WTT Fax No. 2112-2521 or send to P.O. Box 9988, General Post Office, Central, Hong Kong.

如有查詢, 請致電客戶服務熱線 121-000。請將填妥之表格傳真至 2112-2521 或郵寄至香港中環郵政總局信箱 9988 號。